
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 15. november 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål AJ

Ministeren bedes redegøre for, om Finanstilsynets formand, David Lando, fortsat kan be-

stride posten, efter at Børsen den 15. november 2018 i artiklen ”Ny udbyttesag: Finanstil-

synets formand sad i bestyrelsen for fond brugt i udbyttefinte” har beskrevet, hvorledes

David Lando sad i bestyrelsen for den kapitalforening, som Nordea oprettede en fond i i

2008 for at kunne spekulere i tilbagebetaling af schweizisk udbytteskat.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

På udvalgets vegne

Morten Bødskov

formand
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